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 اصلاح طلبان از مرگ 
 مهسا امینی خشنودند 

احضارشان کنید
آرمان ملی – یاسمین طالقانی: 
حتی در زمان درگذشت یک دختر 
حاضر نیستند از جدال های سیاسی 
دست بردارند و موضوع را به تسویه 
حساب سیاسی تقلیل می  دهند، مانند 
مدیرمسئول  شریعتمداری،  حسین 
مدعیان  نوشت:  دیروز  که  کیهان 
خاتمی،  محمد  نظیر  اصلاحات 
جبهه  نوری،   .. . عبدا جهانگیری، 
اصلاحات، حزب اتحاد ملت، حزب 
کارگزاران و یک مشت آدم ها و گروه های 
دم دستی دیگر، نه فقط از فوت خانم 
مهسا امینی متأسف نیستند بلکه از 
این اتفاق ناگوار خشنود و خوشحال نیز 
هستند و این رخداد تاسف آور را فرصتی 
برای خالی کردن عقده های فرو خورده 
خود از پیروزی های چشمگیر اسلام 
و انقلاب و مخصوصا حماسه بی نظیر 
می کنند.  تلقی  اربعین  راهپیمایی 
شریعتمداری ادامه داد: کارنامه این 
طیف به وضوح نشان می دهد که ابراز 
تاسف آنها از فوت خانم مهسا امینی 
آنها  شده  برملا  هویت  با  نمی تواند 
همخوانی داشته باشد! و به ماجرای 
همان شخصی شبیه است که به استفاده 
از انواع مواد مخدر آلوده بود و در همان 
حال برای فریب دیگران ادعا می کرد 
که برای سلامت قلب حتی از نوشیدن 
چای پرُ رنگ هم خودداری می کند! 
اسناد ارائه شده از سوی مسئولان و 
مخصوصا فیلمی که از محل وقوع حادثه 
منتشر شده است کمترین تردیدی باقی 
نمی گذارد که فوت خانم مهسا امینی 
بر اثر سکته قلبی بوده است اتفاقی که 
در هر جای دیگری نیز احتمال وقوع 
آن وجود داشته و نمی تواند کمترین 
ربطی به نیروی انتظامی داشته باشد 
و برخلاف آنچه طیف مورد اشاره ادعا 
می کنند، ضرب و شتم و یا هیچ برخورد 
فیزیکی دیگری در میان نبوده است 
!« مدعیان اصلاحات در جریان فتنه 
آمریکایی -  اسرائیلی ۸۸، قتل مشکوک 
ندا آقا سلطان را نیز به نظام نسبت دادند 
و حال آنکه فیلم منتشر شده از آن ماجرا 
به وضوح نشان می داد که از دقایقی 
قبل از اصابت گلوله به خانم آقا سلطان، 
دوربین روی چهره او زوم شده بود! و 
حکایت از آن داشت که فیلمبردار از قبل 
منتظر وقوع حادثه بوده است! همین 
طیف در همان جریان فتنه آمریکایی -  
اسرائیلی ۸۸ از دختر خانمی نام بردند 
که در آشوب های خیابانی به قتل رسیده 
است و برای او مجلس ختم هم برگزار 
کردند. چند روز بعد آن دختر خانم با 
اعلام تنفر از اصلاحاتچی ها اعلام کرد 

که خبر قتل او دروغ بوده است.
  اصلاح طلبان مقصرند

جهان نیوز هم نوشته بود: »فارغ 
رجوی  مریم  علی نژاد،  مسیح  از 
و شبکه هایی نظیر بی بی سی، ایران 
.. که حیاتشان در این  اینترنشنال و.
موارد است، برخی جریانات سیاسی 
داخلی هم این موضوع را مناسب دیدند 
تا بتوانند خود را مثلا حامی مردم)!( 
نشان داده و آبروی لطمه خورده خود از 
ناکارآمدی را ترمیم کنند.  طی چند روز 
اخیر ورود جدی و پررنگ شخصیت ها و 
رسانه های جریان اصلاحات به ماجرای 
فوت مهسا امینی نشان می دهد که 
اصلاح طلبان فوت این دختر را پروژه 
فوری خود دانسته و با تمام قوا به میدان 
آمدند. واکنش های خاتمی، جهانگیری، 
ظریف، حسن خمینی، آذری جهرمی، 
ربیعی و دست به قلم شدن زنان این 
جریان نظیر آذر منصوری و معصومه 
ابتکار گزاره های خوبی برای اثبات این 
ادعاست. پرداخت پررنگ رسانه های 
اصلاح طلب به این موضوع هم می تواند 

موید همین فرضیه باشد. 
 حرکت اصلاح طلبان با کلیدواژه 

مهسا امینی
دانا هم مسیری مشابه را طی کرد و 
نوشت: »ماجرای مهسا امینی در حالی 
توسط ضد انقلاب و رسانه های خارجی 
منتشر شد که در آستانه اربعین حسینی 
بود تا در کنار شایعات کشور عراق این 
موضوع را در داخل پررنگ کنند و 
حماسه بزرگ تجمع اربعین حسینی 
را کم رنگ جلوه دهند.  شایعه گسترده 
توسط BBC فارسی و سایر شبکه های 
ضد انقلاب طوری پیش رفت که علاوه 
بر انحراف در افکار عمومی باعث تضعیف 
نظام در بین مردم شوند و برخی نیز 
در خارج از کشور خط رسانه های ضد 
انقلاب را دنبال می کنند.  مردم ایران که 
از این شایعات و دروغ پردازی های مکرر 
ضدانقلاب های خارجی و اصلاح طلبان 
داخلی آشنایی کامل دارند در بازی های 
سیاسی قرار نگرفتند، اما راه مردم و 
ضد انقلاب در جمهوری اسلامی ایران 
همیشه جدا بوده و هیچ وقت در یک 

مسیر قرار نگرفتند. «

آرمان ملی – مطهره شفیعی: فارغ از چالش های حجاب 
به شمال سفر کرده بود و تمایلی نداشت درباره موضوعی که 
مواضع قابل تاملی درباره آن داشت، به اظهارنظر بپردازد اما 
همانند همیشه جملاتی بر زبان آورد که سبب چالش شود. 
احمدی نژاد گفت: »می بینم تغییر آغاز شده ولی وقتی در سطح 
یک ملت می خواهد تغییراتی اتفاق بیفتد، به هر حال شرایطی 
دارد و تدریجی در آن هست، دفعی نیست، یعنی اینگونه نیست 
که بخوابیم و صبح بیدار شویم و ببینیم همه چیز درست شده 
است، البته نیازمند حضور، درخواست، کار و همبستگی ملت 
است.« منظور او از تغییرات چیست؟ هرچه باشد نمی توان از 
سکوت او درباره مرگ مهسا به راحتی گذشت و این سکوت را 

عادی تلقی کرد!
  از حامی تا منتقد گشت ارشاد

نام احمدی نژاد این روزها مطرح است؛ رئیس جمهوری 
که نقش او را در راه اندازی گشت ارشاد مهم می دانند اما به 

تدریج از منتقدان جدی آن شد چنانکه 23 خرداد ۸9 محمود 
احمدی نژاد، رئیس جمهور اسلامی ایران گفت که دولت با 
گشت های ارشاد مخالف است و با آن مقابله خواهد کرد. بار دیگر 
هم گفت که: » واقعا مشکل مردم ما مشکل موی جوان های 
ماست!؟« به عبارت دیگر هر چند از زمان روی کار آمدن احمدی 
نژاد در سال ۸4 این طرح در دستور کار قرار گرفت؛ گرچه 
احمدی نژاد سعی می کند برای کسب محبوبیت به این طرح 
انتقاد کند اما تفاوت شرایط آزادی های فردی در دوران خاتمی و 
احمدی نژاد برای جامعه آنقدر ملموس بود که کسی باور نمی کرد 
احمدی نژاد مخالف این طرح باشد. احمدی نژاد تلاش زیادی 
کرد تا نقش خود در فعالیت گشت ارشاد را کمرنگ کند حتی 
میزان این تلاش ها به حدی بود که به مجلس فراخوانده شد. 24 
اسفندماه ۱39۰ مجلس  با طرح ۱۰ سوال، احمدی نژادی که 
درآن مقطع رئیس جمهور بود را به مجلس کشاند که یکی از آن 
سوالات که علی مطهری قرائت کرد به دلیل انتقاد احمدی نژاد 

از گشت ارشاد و برخوردهای نادرست درباره حجاب و عفاف بود. 
مطهری سوال کرد : » چرا با علم به اینکه انتقاد از برخی مجریان 
قانون عفاف و حجاب در رسانه ملی موجب کاهش اقتدار نظام در 
این حوزه و بدتر شدن وضع پوشش اسلامی در جامعه خواهد 
شد، در برنامه زنده تلویزیونی ضمن متهم کردن برخی مجریان 
این قانون با اعلام این مطلب که راه حل این مساله منحصر به 
کار فرهنگی است از دولت سلب مسئولیت کردید؟ و احمدی نژاد 
پاسخ داد: ما می گوییم ملت ایران مومن است، پاک است، خوب 
است، دوست داشتنی است. من و شما را هم همین ملت سر کار 
آورده  است. ما می گوئیم با این مردم خوب برخورد کنید، به 
مردم توهین نکنید، اینقدر سخت نگیریم.« سال 99 هم اظهارات 
احمدی نژاد درباره حجاب خبرساز شد. او در اظهاراتی جنجالی 
گفت: »اولا پذیرش دین با پذیرش حکومت جمهوری اسلامی 
دوتاست. ثانیا، اصلا یک نفر قبلا رأی داده به جمهوری اسلامی 
اما الان می گوید این شکل را نمی خواهم. این فرد حقی دارد یا 
ندارد؟!« عبدالرضا داوری مشاور سابق احمدی نژاد در توییتر 
خود نوشت: گشت ارشاد، محصول مصوبه شماره 42۷ شورای 
فرهنگ عمومی در تاریخ ۱3۸4/۱۰/۱3 با عنوان »راهکارهای 
گسترش فرهنگ عفاف و حجاب« است که در آن وظایف 
دستگاه ها از جمله نیروی انتظامی برای برخورد با بدحجابی 
اعلام شده است. کلید اصلاح گشت ارشاد در دست وزیر ارشاد، 

به عنوان رئیس شورای فرهنگ عمومی است. 
  روایت پلیس از رفتار احمدی نژاد 

مخالفت احمدی نژاد با گشت های ارشاد تا جایی پیش 
رفت که سردار کارگر، معاون اسبق اجتماعی نیروی انتظامی 
می گوید: »زمان آقای احمدی نژاد، مسئول بودم. خود ایشان 
هم از کسانی بود که با گشت ارشاد مخالفت می کرد. البته من 
با برخوردهایی که خشونت آمیز است، مخالفم. اما کجا پلیس 
برخورد خشونت آمیز کرده است؟ بیاییم از افرادی که برخورد 
کرده، آمار بگیریم و بررسی کنیم که چند نفر را دستگیر 
کرده است. در حالی که ما بیشتر به مردم تذکر می دادیم که 
خانم حجابت را درست کن. اصلًا پلیس برخوردی نمی کرد.« 
احمدی نژاد البته نه تنها ابایی از مخالفت علنی با گشت ارشاد 
نداشت و ندارد بلکه بارها با درخواست دختر کم حجاب برای 
حضور در یک تصویر موافقت کرد چنانکه وقتی در دبی بود، 
همسر احمدی نژاد موهای یک دختر که برای عکس گرفتن در 

کنار همسرش قرار گرفته بود را کنار زد. 

 »آرمان ملی« مسائل پیرامون وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی را بررسی می کند

زاهدی وفــا یک قدم تــا وزارت 
    عضو هیأت رئیسه مجلس: جلسه رای اعتماد  مجلس به وزیر پیشنهادی 10مهر خواهد بود

آرمان ملی- حمید شجاعی: بالاخره پس از کش و 
قوس های فراوان و استفاده از نهایت زمان ممکن چندی پیش 
وزیر پیشنهادی دولت برای وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
مشخص شد و محمد هادی زاهدی وفا باید برای اخذ رای اعتماد 
صبح دهم مهرماه به بهارستان برود و در صورت اعتماد نمایندگان 
این بار در مقام وزیر بر مهم ترین کرسی وزارت کار تکیه زند و 
جدیدترین مسافر پاستور لقب گیرد. این در حالی است که پیش 
از این حسینی، معاون پارلمانی رئیس جمهور گفته بود» در آغاز 
به کار این دولت بحث استفاده از زاهدی وفا به عنوان وزیر اقتصاد 
و رئیس کل بانک مرکزی مطرح بود اما خود او کارهای علمی را 
ترجیح می داد.« حال باید دید در نهایت زاهدی وفا وزیر خواهد 

شد یا اینکه شخص دیگری جای او را خواهد گرفت.
  همه حواشی وزیر پیشنهادی کار

اواسط خردادماه بود که با افزایش قیمت ها در حوزه های 
مختلف، برخی ناکارآمدی های مدیریتی و تاثیر آن بر این فضا 
و مهم تر از آن نارضایتی های بیشتر معیشتی مردم و احتمال 
بالای استیضاح مجلس؛ حجت ا... عبدالملکی وزیر پیشین کار 
از سمت خود استعفا داد و پس از او رئیس جمهور محمد هادی 
زاهدی وفا را به سمت سرپرستی این وزارتخانه برگزید و از همان 
زمان تاکنون وزارت عریض و طویل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
که در حقیقت 3 وزارتخانه را در دل خود در قالب یک وزارتخانه 
جا داده بدون وزیر مانده است. هر چند که چندی پیش مهلت 3 
ماهه رئیس جمهور برای معرفی گزینه پیشنهادی برای تصدی 
وزارت کار به مجلس به پایان رسید و در نهایت با تاخیری چند 
روزه رئیس جمهور محمدهادی زاهدی وفا، سرپرست کنونی 
وزارتخانه  را به عنوان گزینه پیشنهادی خود به مجلس معرفی 
کرد تا تحقیق و بررسی ها در خصوص وی و صلاحیتش برای 
سکانداری وزارتخانه مورد ارزیابی و بررسی قرار گیرد. این 

در حالی است که عده ای بر این باورند که فارغ از نوع نگرش 
نمایندگان به گزینه پیشنهادی و اینکه زاهدی وفا صلاحیت لازم 
برای تصدی این منصب را دارد این پرسش مطرح است؛ اگر قرار 
بود زاهدی وفا به عنوان وزیر به مجلس معرفی شود چرا خیلی 
زودتر این اتفاق صورت نگرفت و آقای سرپرست دقیقه نود به 
عنوان وزیر پیشنهادی به مجلس معرفی شد؟ چه اینکه چندی 
پیش ناصر ایمانی فعال سیاسی اصولگرا نیز در همین خصوص 
به »آرمان ملی« گفت:» صحبت شده که سرپرست وزارت کار به 
عنوان وزیر معرفی شود. خب این 3 ماه معطل کردن می خواست؟ 
رئیس جمهور نمی توانست این کار را چند روز یا یک هفته بعد از 
رفتن وزیر قبلی انجام دهد؛ حتما باید کارها در دقیقه آخر انجام 
شود؟« نکته اینجاست که معیار و ملاک دولت برای انتخاب 
گزینه پیشنهادی کار چه بوده که صرفا یک نفر آن هم سرپرست 
وزارتخانه به تنهایی به عنوان تک گزینه پیشنهادی مطرح 
می شود. البته این مساله چندان هم با موافقت هایی مواجه نبوده 
است و آنچه از اخبار پیرامون این وزارتخانه طی روزها و هفته های 
گذشته برآمده حاکی از این موضع بوده که برخی بهارستان 
نشینان نگاه مثبت و مطلوبی به زاهدی وفا ندارند، چراکه به گفته 
برخی نمایندگان وی در زمان سرپرستی بر وزارتخانه تعامل 
چندان مثبتی با مجلس نشینان نداشته است. این در شرایطی 
است که طی چند وقت گذشته بحث تابعیت مضاعف فرزندان 
وزیر پیشنهادی به تازه ترین  موضوع و مانع پیرامون وی تبدیل 
شده که است. چنانکه چندی پیش عبدالرضا داوری مشاور پیشین 
محمود احمدی نژاد در توئیتی آورد:»محمدهادی زاهدی وفا که 
توسط رئیس جمهور برای وزارت رفاه به مجلس معرفی شده 
است سال های ۷۱ تا ۷3 و ۸۰ تا ۸2 در کانادا حضور داشته و 
هردو دخترش فاطمه و زهرا در همین ادوار در کانادا متولد شده 
و تابعیت کانادایی دارند.« از طرفی قاسم ساعدی نماینده دشت 

آزادگان گفته:» فرضا اگر فرزندان ایشان به دلیل تحصیلات 
رفته باشند و دو تابعیتی نباشند، مشکلی ندارد. برخی افرادی 
که دوست دارند یا شاخصه های اعزام به خارج را دارند، فرستاده 
می شوند و از این نظر مشکلی ندارد. در غیر اینصورت مجلس 
بررسی های دقیق تری خواهد کرد.« حال باید دید مجلس چه 
رویکردی به آقای سرپرست که در قامت وزیر پیشنهادی معرفی 

شده دارد و ماجرای رای اعتماد به کجا خواهد کشید. 
  تلاش برای جلب رضایت نمایندگان 

عضو هیات رئیسه مجلس در مورد برگزاری جلسه رای اعتماد 
وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: روز سه شنبه 
نامه معرفی محمد هادی زاهدی وفا گزینه پیشنهادی وزارت 
تعاون کار و رفاه اجتماعی اعلام وصول می شود و طبق آیین 
نامه داخلی مجلس ۱۰ روز بعد از اعلام وصول جلسه رای اعتماد 
در صحن علنی برگزار خواهد شد. علیرضا سلیمی اظهار کرد:  
برنامه ها و صلاحیت وزیر پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
این هفته در کمیسیون های تخصصی مجلس بررسی می شود. 
همچنین یک عضو شورای مرکزی فراکسیون انقلاب اسلامی 
مجلس در مورد بررسی عملکرد و سوابق وزیر پیشنهادی تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی بیان کرد: مجمع عمومی فراکسیون انقلاب 
اسلامی صبح سه شنبه با تشکیل جلسه ای رای اعتماد به گزینه 
پیشنهادی تعاون، کار و رفاه اجتماعی را بررسی می کنند. احد 
آزادی خواه گفت: برای اینکه بتوانیم اصلاعات تکمیلی در مورد 
گزینه پیشنهادی وزرات تعاون، کار و رفاه اجتماعی را به نمایندگان 
ارائه دهیم، این جلسه تشکیل می شود، امیدواریم بتوانیم در فضای 
تلطیف شده، سوابق زاهدی وفا را برای نمایندگان تشریح کنیم تا 
همچون گذشته اعتماد متقابلی بین دولت و مجلس تقویت شود. 
نماینده مردم ملایر تصریح کرد: تلاش بر این است که بتوانیم رای 

اعتماد نمایندگان مجلس را برای زاهدی وفا جلب کنیم.

  مهدی مطهرنیا در گفت وگو با »آرمان ملی«: 
 راه طولانی توافق »وین« تا »نیویورک«

آرمان ملی- احسان اسقایی:  رئیس جمهور به 
نیویورک سفر کرده است؛ سفری که به نظر می رسد از 
منظر دیپلماسی عمومی، مثمرثمر باشد اما ثمرات این 
سفر زمانی افزایش خواهد یافت که سازمان ملل متحد به 
میز مذاکره برای حل مشکلات پیش روی پرونده هسته ای 
بدل شود. همگان منتظرند تا ببینند رئیسی در نخستین 
حضور خود در مجمع عمومی سازمان ملل چه مسائلی را 
مطرح کند و چه طرح و پیشنهادی را از سوی ایران ارائه 
می نماید. در همین راستا برای بررسی سفر رئیس جمهور 
به نیویورک و دیدارهای احتمالی »آرمان ملی« با مهدی 
مطهرنیا، آینده پژوه سیاسی و تحلیلگر مسائل بین الملل 

به گفت وگو پرداخته است که می خوانید. 
  عملکرد رئیس جمهور در طول یکسال گذشته 
در سیاست داخلی و خارجی را چگونه ارزیابی 
می کنید و آیا حضور رئیس جمهور در مجمع 
عمومی سازمان ملل متحد می تواند به پیشرانی 

برای تحقق بازگشت به برجام تبدیل شود؟
یک چهارم دوره ریاست جمهوری رئیس جمهور فعلی 
به اتمام رسیده اما  دولت نتوانسته به وعده های خود در 
زمینه اقتصادی عمل کند. پرونده بسیار مهم برجام اکنون 
توسط آمریکایی ها با بن بست روبه رو است و آمریکایی ها 
بر این باور هستند که ایران با خواسته های فرابرجامی 
خود زمینه به بن بست رسیدن مذاکرات موسوم به برجام 
را فراهم آورده است. این موارد در چارچوب  تحریم ها، 
اصطکاک فراوان در عرصه منطقه ای و تقابل های آشکار 
بین ایران و واشنگتن در عرصه بین المللی، اقتصاد ایران 
را  شکننده کرده است. مسائل اقتصادی و معیشتی عامل 
اصلی بسیاری از مسائل محسوب می شود. در چنین بافت 
موقعیتی تهدید متوجه سفر رئیسی به نیویورک آن است 
که او در این سفر تنها به اعلام مواضع جمهوری اسلامی 
ایران بسنده کرده و مانند رؤسای جمهور دیگر که قبل 
از او وارد سازمان ملل متحد شداند، از تریبون سازمان 
ملل متحد تنها به عنوان تریبون اعلام مواضع جمهوری 
اسلامی بهره ببرد و این اعلام مواضع منطبق با گفتمان 
انقلاب اسلامی بر اساس چالش برانگیزی این گفتمان 
در برابر نظم موجود بین المللی ائتلاف فزون تری را میان 
ایالات متحده آمریکا و متحدانش علیه تهران ایجاد کند. 
  تا چه میزان این تهدید ها می تواند به چالش در 
پیش روی سفر ابراهیم رئیسی در مقر سازمان ملل 

متحد، تبدیل شود؟
برخی حاشیه های ایجاد شده قبل از سفر رئیس جمهور 
ایران به نیویورک می تواند سایه خود را بر اهداف سفر 
رئیسی گسترده تر نمایش دهد. قبل از سفر رئیس جمهور 
به نیویورک شاهد موضع گیری نمایندگان رئیس جمهور 
آمریکا و سناتور های آمریکایی و همچنین رقبای دولت 
مستقر در واشنگتن بودیم که خواهان عدم صدور ویزا 
برای رئیس جمهوری ایران بودند. به نظر می رسد با توجه 
به شرایط ایجاد شده در ایران پیرامون  فوت مهسا  امینی 
در ارتباط با وضعیت داخلی کشور، این موضوع نیز به 
چالشی رسانه ای برای رئیس جمهوری ایران اسلامی 
تبدل خواهد شد. این نگرانی ها در ارتباط با سفر ابراهیم 
رئیسی به مجمع عمومی سازمان ملل متحد وجود دارد. 

  باوجود این موارد رئیس جمهور به دنبال 
دستاوردهایی از سفر به نیویورک هستند. آیا آن 

دستاوردها امکان تحقق دارد؟
بر اساس آنچه از مصاحبه مطبوعاتی ابراهیم رئیسی 
مشخص شده، دیداری بین رئیسی و بایدن صورت 
نخواهد پذیرفت و دیدار های جنبی با رهبران جهان نیز 
هنوز مشخص نیست. از این رو باید در انتظار بود و دید 
که آیا دستاوردی بیش از دستاورد های به وجود آمده در 
سفر رؤسای جمهور ایران به مجمع عمومی سازمان ملل 
متحد حاصل خواهد آمد؟ از سفر رجایی به عنوان اولین 
رئیس جمهور انقلابی تا سفر رئیسی به نیویورک، رؤسای 
جمهور زیادی به مجمع عمومی سازمان ملل متحد سفر 
کرده اند و با بیان سخنرانی هایی تلاش داشتند زمینه های 
اثر گذاری ایران بر جامعه ملل متحد را در سازمان ملل 
بیش از  پیش فراهم سازند اما ارزیابی و ارزشیابی سفر های 
رؤسای جمهور قبل نیز نشان دهنده دستاوردی عظیم در 

این سفر  نبوده است. 
  وزیر امور خارجه و معاونش همراه رئیس جمهور 
در نیویورک خواهند بود؛ تا چه میزان امکان دارد 
این دو نفر بتوانند در حاشیه مجمع عمومی به 

رایزنی های برجامی مشغول شوند؟
به هر حال این مورد دور از انتظار و دسترس نیست اما 
هرگونه مذاکره با طرف های گوناگون در ارتباط با پرونده 
هسته ای ایران نهایتا به واشنگتن بازمی گردد و گفت وگو ها 
در نیویورک در نهایت باید منجر به عقب نشینی آمریکا 
از مواضع خود یا عقب نشینی تهران از مواضع  خود شود. 
به نظر می رسد هیچ کدام از آنها در مقاومتی که در برابر 
هم دارند حاضر به عقب نشینی از مواضع خود نیستند و 
از طرف دیگر هر کدام از دولت های مستقر در تهران هم 
برای بازگشت به برجام از مواضع اصولی خود عقب نشینی 
کنند با شکست در آینده نزدیک روبه رو می شوند. ایران  
خواهان برداشته شدن همه تحریم ها و راستی آزمایی 
آنها و تضمین های بین المللی در جهت باقی ماندن آمریکا 
در برجام است و علاوه بر آن رفع  اتهامات پادمانی را طلب 
می کند. آمریکا نیز خواهان آن است که تحریم های 
هسته ای برداشته شود. این مورد در توان دولت بایدن 
نیست و دولت بایدن انتخابات مهمی در حدود ۵ هفته 
آینده را از سر خواهند گذراند و احتمالا به زودی کنگره 
را به جمهوری خواهان تحویل خواهد داد. حتی اگر 
دموکرات ها بتوانند کنگره را حفظ کنند در ارتباط با 
پرونده هسته ای ایران، همین کنگره موجود با اکثریت 
دموکرات نشان داده است که با جمهوری خواهان در 
هماهنگی هستند. از این رو باید دید دیدار های باقری 
کنی و  امیرعبداللهیان در چنین فضایی بدون کوتاه 
آمدن از مواضع تهران یا آمریکا می تواند بن بست موجود 
را بشکند؟ به نظر می رسد این مورد سخت است و از وین 
تا نیویورک ممکن است راهی طولانی وجود داشته باشد. 

 خروج از تهران با شعار آغاز تغییرات!

دلیل حضور احمدی نژاد در شمال؟
    سردار کارگر: احمدی نژاد با گشت ارشاد مخالفت می کرد

 
   خداحافظی 

 بازمانده روحانی 
از هیات دولت !

    
  درخواست 

 حضرتی 
از رئیس جمهور

برخی فعالان سیاسی خواستار پایان کار گشت ارشاد شدند. 
الیاس حضرتی، دبیرکل حزب اعتمادملی در نامه ای سرگشاده 
خطاب به سیدابراهیم رئیسی آورد: » ضمن قدردانی از تماس و 
ابراز تاسف و اظهار همدردی جنابعالی به عنوان رئیس جمهور 
مملکت با خانواده مرحومه، از شما تقاضا دارم برای آرامش روح 
عزیز و دختر از دست رفته مان، مقتدرانه دستور جمع آوری 
گشت ارشاد را دهید، گشتی که به عقیده اغلب حقوق دانان 
واجد اعتبار حقوقی نیست. بدر آخر برای سفری که در پیش 
دارید آرزوی توفیق دارم و از خداوند  متعال اراده ای قوی تر در 
جهت اتخاذ تصمیماتی در راستای احقاق حقوق ملت عزیز 

ایران خواستارم. 

سرانجام پس از ماه ها کش و قوس، سورنا ستاری یکی از 
دو بازمانده دولت حسن روحانی هم از کابینه سید ابراهیم 
رئیسی جدا شد تا رئیس جهاد دانشگاهی پس از ماه ها شایعه، 
جای این مدیر را بگیرد.  ستاری جای خود را به روح ا... دهقانی 
فیروزآبادی داده است. دهقانی فیروزآبادی که حالا رئیس 
جهاد دانشگاهی هم هست با حفظ سمت مسئولیت جدیدش 
را بر عهده می گیرد تا به عنوان معاون رئیس جمهور، عضوی 
از هیات دولت شود. او که دکترای هوا فضا از شریف دارد، در 
سمت های مختلفی چون معاون علمی فناوری دانشگاه آزاد و 
البته پروژه های مهمی چون راه اندازی پردیس علم و فناوری 

شهید طهرانی مقدم را بر عهده داشته است. 

ساخت 4 میلیون مسکن در طی 4 سال برای مردم یکی از 
وعده های رئیس جمهور در انتخابات بود. در این خصوص وزیر 
راه وشهر سازی در جلسه شورای عالی معماری و شهرسازی 
فارس تعهد ساخت مسکن را 4 میلیون واحد در 4 سال بیان 
کرد و گفت: به دنبال افزایش این تعداد هستیم که با اجرای 
خانه های ویلایی ممکن می شود. وی با بیان اینکه صنعتی 
سازی مسکن، یکی از طرح ها مورد نظر در نهضت ملی مسکن 
است . رستم قاسمی  با اشاره به وجود ۸ میلیون سرپرست 
خانوار مستأجر در کشور  گفت: به استانداران اختیار دادیم 
که با توجه به شناخت استان، برای تسهیل در ساخت مسکن 

اقدام کنند. 
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  به دنبال
 افزایش ساخت 

مسکن هستیم


